

Terms & Conditions:

- Subject to the terms and conditions provided below as well as the New Cardholder Welcome Bonus Point terms and condition, starting from 24 July until 24 October 2026 Cardholders will have the opportunity to receive double the number of Marriott Bonvoy Points eligible to be earned in the New Cardholder Welcome Bonus Point offer (the "Limited Time Offer").
- Welcome Point Offer & Limited Time Offer Bonus Points are as follow:

Marriott Bonvoy QIB Visa Platinum Credit Card

- Cardholder will earn:
 - Total of **40,000** bonus Marriott Bonvoy Points.
 - **New Cardholder Welcome Bonus Point Offer**= 30,000 Marriott Bonvoy Points on the 1st POS/Online spend of any amount, upon activation date of the card within 30 days.
 - **Limited Time Offer** = 10,000 bonus Marriott Bonvoy Points upon meeting spend criteria
 - To qualify for the Limited Time Offer of 10,000 bonus Marriott Bonvoy Points, the primary or supplementary Cardholder must have at least spent QAR 9,000 in total Purchases posted to their Card Account during first 90 days after Card issuance.

Marriott Bonvoy QIB Visa Signature Credit Card

- Cardholder will earn:
 - Total of **80,000** bonus Marriott Bonvoy Points.
 - **New Cardholder Welcome Bonus Point Offer**= 60,000 Marriott Bonvoy Points on the 1st POS/Online spend of any amount, upon activation date of the card and within 30 days.
 - **Limited Time Offer** = 20,000 bonus Marriott Bonvoy Points upon meeting spend criteria.

الشروط والأحكام:

- مراعاة الشروط والأحكام الواردة أدناه إلى جانب شروط وأحكام النقاط الترحيبية لحامل البطاقة الجديد، وابتداءً من 24 يوليو حتى 24 أكتوبر 2026 تتاح أمام حاملي البطاقات فرصة الحصول على ضعف عدد نقاط Marriott Bonvoy* المؤهلة لكسبها في عرض النقاط الترحيبية لحامل البطاقة الجديد ("عرض الفترة المحددة").

- تكون نقاط العرض الترحيبي ونقاط الفترة المحددة على النحو التالي:

بطاقة Visa® Marriott Bonvoy® البلاطينية الائتمانية من المصرف

- يحصل حامل البطاقة على:
 - إجمالي **40,000** نقطة من نقاط Marriott Bonvoy الإضافية.
 - عرض النقاط الترحيبية لحامل البطاقة = 30,000 نقطة من نقاط Marriott Bonvoy عند استخدام البطاقة لأول مرة في نقطة البيع \ الانترنت بأي مبلغ، خلال ثلاثين يوماً من تاريخ تفعيل البطاقة.
 - عرض الفترة المحددة = 10,000 نقطة إضافية من نقاط Marriott Bonvoy عند استيفاء معايير الاستخدام.
 - من أجل التأهل للحصول على 10,000 نقطة من نقاط Marriott Bonvoy، يجب أن تكون قيمة إجمالي مشتريات حامل البطاقة الأساسية أو الإضافية ما لا يقل عن 9,000 ريال قطري خلال تسعين يوم من تاريخ إصدار البطاقة.

بطاقة Visa® Marriott Bonvoy® سيغنيتشر الائتمانية من المصرف

- يحصل حامل البطاقة على:
 - إجمالي **80,000** نقطة من نقاط Marriott Bonvoy الإضافية
 - عرض النقاط الترحيبية لحامل البطاقة الجديد = 60,000 نقطة إضافية من نقاط Marriott Bonvoy عند استخدام البطاقة لأول مرة في نقطة البيع \ الانترنت بأي مبلغ، خلال ثلاثين يوماً من تاريخ تفعيل البطاقة.
 - عرض الفترة المحددة = 20,000 نقطة من نقاط Marriott Bonvoy عند استيفاء معايير الاستخدام.

Public

- To qualify for the Limited Time Offer of 20,000 bonus Marriott Bonvoy Points, the primary or supplementary Cardholder must have at least spent QAR 18,000 in total Purchases posted to their Card Account during first 90 days after Card issuance. Marriott Bonvoy QIB Visa Infinite Credit Card - Cardholder will earn: - Total of 150,000 bonus Marriott Bonvoy Points. New Cardholder Welcome Bonus Point Offer= 120,000 Marriott Bonvoy Points on the 1st POS/Online spend of any amount, upon activation date of the card and within 30 days. Limited Time Offer = 30,000 bonus Marriott Bonvoy Points upon meeting spend criteria. - To qualify for the Limited Time Offer of 30,000 bonus Marriott Bonvoy Points, the Primary or Supplementary Cardholder must have at least spent QAR 27,500 in total Eligible Purchases posted to their Card Account during first 90 days after Card issuance. Note: - This Limited Time Offer is available to the Primary Cardholder only on Marriott Bonvoy account. - Supplementary Cardholders on the Cardholders Account are not eligible for this Welcome Bonus Offer - The Limited Time Offer will be awarded once per cardholder. - Domestic / international spends will consider eligible, including purchases through POS/Online. - New cardholder will not be eligible for Welcome Bonus Point Offer on other Marriott Bonvoy product in case if the customer applies for more than one product under one account. - Cash withdrawal transactions will be excluded from spends.	- من أجل التأهل للحصول على 20,000 نقطة إضافية من نقاط Marriott Bonvoy، يجب أن تكون قيمة إجمالي مشتريات حامل البطاقة الأساسية أو الإضافية ما لا يقل عن 18,000 ريال قطري خلال تسعين يوم من بعد إصدار البطاقة. بطاقة Visa® Marriott Bonvoy إنفينيت الائتمانية من المصرف - يحصل حامل البطاقة على: - إجمالي 150,000 نقطة من نقاط Marriott Bonvoy الإضافية. عرض النقاط الترحيبية لحامل البطاقة الجديد = 120,000 نقطة من نقاط Marriott Bonvoy عند استخدام البطاقة لأول مرة في نقطة البيع \ الانترنت بأي مبلغ، خلال ثلاثين يوماً من تاريخ تفعيل البطاقة. عرض الفترة المحددة = 30,000 نقطة من نقاط Marriott Bonvoy عند استيفاء معايير الاستخدام. - من أجل التأهل للحصول على 30,000 نقطة إضافية من نقاط Marriott Bonvoy، يجب أن تكون قيمة إجمالي مشتريات حامل البطاقة الأساسية أو الإضافية ما لا يقل عن 27,500 ريال قطري خلال تسعين يوم من بعد إصدار البطاقة. ملاحظة: - يكون عرض الفترة المحددة متاحاً لحامل البطاقة الأساسي فقط في حساب العضو في برنامج Marriott Bonvoy. - يُعد حامل البطاقة الإضافية الخاصة بحساب حامل البطاقة الأساسية غير مؤهل لعرض الفترة المحددة. - يُمنح عرض الفترة المحددة مرة واحدة لكل حامل بطاقة. - المشتريات المحلية \ الدولية تُعد مؤهلة ، بما في ذلك المشتريات من خلال نقاط البيع \ الانترنت. - لن يكون حامل البطاقة الجديد مؤهل للحصول على عرض النقاط الترحيبية على منتجات Marriott Bonvoy الأخرى في حال تقدم بطلب الحصول على أكثر من منتج من بطاقات Marriott Bonvoy تحت حساب واحد. - عمليات السحب النقدي مستبعدة ولا تُحسب من ضمن الاستخدام
---	--

• Welcome Bonus points will be posted to the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account within 2-30 days from date of card activation and 1st POS spend of any amount. Limited Time Offer Bonus, will be credited within 2 weeks post completion of 90 days of card issuance and meeting the spends criteria to customers Marriott Bonvoy Account. • If QIB and/or Marriott Bonvoy in its sole discretion determines that the Cardholder has engaged in abuse, misuse in connection with the New Cardholder Welcome Bonus Point offer and/or Limited Time Offer in any way or that the Cardholder intends to do so (for example, if the Cardholder applies for one or more cards to obtain a New Cardholder Welcome Bonus Point offer(s) that QIB and/or Marriott Bonvoy did not intend for the Cardholder; if the Cardholder cancels their Account or downgrades the card within 12 months after acquiring it; or if the Cardholder cancels or return purchases the Cardholder made to meet the threshold amount), we may not credit the Marriott Bonvoy® Points to the Cardholder's Marriott Bonvoy Account. • Eligible Purchase mean: All POS/Online transaction which are posted on the credit card statement of the customer. • Eligible purchases to meet the spend threshold amount can be made by the Primary Cardholder and any Supplementary Cardholders on a single Card Account. • Eligible Purchases made by a Supplementary Cardholders will count towards reaching the spend requirement. • To earn the Limited Time Offer or Welcome Bonus offer, the Cardholder's Account with QIB must not be canceled or past due at the time of adding the points. • The Promotion terms and conditions are governed by Qatari laws and the courts of Qatar shall have exclusive jurisdiction to settle any dispute that may arise out of or in connection of these terms and conditions.	• سيتم إضافة النقاط الترحيبية المحصلة من المشتريات المؤهلة بواسطة البطاقة في حساب العضو في برنامج Marriott Bonvoy الخاص بحامل البطاقة في غضون يومين إلى ثلاثون يوم من تاريخ تفعيل البطاقة والاستخدام الأول في نقطة البيع \ الانترنت بأي مبلغ. مكافآت عرض الفترة المحددة سوف تُضاف في حساب العضو في برنامج Marriott Bonvoy غرضون أسبوعين بعد مرور 90 يوم واستيفاء معايير الاستخدام. • إذا قرر المصرف و/أو برنامج Marriott Bonvoy وفقاً لتقديره المطلق أنّ حامل البطاقة الجديد ينوي (على سبيل المثال، التقدم بطلب الحصول على بطاقة واحدة أو أكثر للاستفادة من عرض النقاط الترحيبية أو إذا ألغى حامل البطاقة حسابه أو قام بتغيير فئة البطاقة في غضون 12 شهراً بعد إصدار البطاقة، أو إذا ألغى حامل البطاقة أو أعاد المشتريات لاستيفاء الحد الأدنى)، لن يتم إضافة نقاط Marriott Bonvoy® إلى حساب Marriott Bonvoy الخاص بحامل البطاقة. • تعني المشتريات المؤهلة: جميع العمليات التي تتم من خلال نقاط البيع \ العمليات عبر الإنترنت والتي تظهر في كشف حساب بطاقة الائتمان الخاصة بحامل البطاقة. • يمكن لحامل البطاقة الأساسية وأيّ حامل بطاقة إضافية إجراء عمليات الشراء المؤهلة واستيفاء مبلغ حد الاستخدام على حساب بطاقة واحد. • المشتريات المؤهلة التي أجراها حاملو البطاقات الإضافية لتحقيق متطلبات الاستخدام سوف تُحسب. • للحصول على عرض الفترة المحددة أو العرض الترحيبي، يجب أن يكون حساب حامل البطاقة في مصرف قطر الإسلامي غير مُلغى أو متأخر عن السداد أثناء إضافة النقاط. • تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر ويكون لمحاكم دولة قطر الاختصاص القضائي الحصري لتسوية أي نزاع قد ينشأ عن هذه الشروط والأحكام أو فيما يتعلق بها.
---	---

Public

For additional Marriott Bonvoy QIB Visa Credit Card Terms and Conditions, Visit: https://www.qib.com.qa/wp-content/uploads/2022/05/QIB-Card-Terms-Conditions.pdf	لمزيد من التفاصيل عن شروط وأحكام بطاقة Marriott Bonvoy® Visa من المصرف، يرجى زيارة https://www.qib.com.qa/wp-content/uploads/2022/05/QIB-Card-Terms-Conditions.pdf
--	--